
 

 

Sak til ekstraordinært årsmøte:  

Etablering av nytt løypelag for Synnfjell øst                                                     

 

Styret har i arbeidet med å skaffe ny leverandør for løypekjøring laget en 
intensjonsavtale for å danne et felles løypelag for Synnfjell øst mellom 
hytteeierforeninger og grunneierforeninger. De vi har med oss for å opprette nytt 
løypelag er Synnadalen hyttelag (SHL), Synnfjell Dokksfløy Utmarkslag (SDU) og 
Synfjell Grunneierlag SA (SG). Andre aktuelle parter som Statskog og hotellet vil bli 
involvert i prosessen. 
 
For å sikre gode løyper i Synnfjell må vi ha bærekraftig økonomi og avtaler for 
grunnen vi kjører på. Med hytteeiere og grunneiere samlet står vi sterkere for å få til 
dette. 
 
Oppgaver for nytt løypelag vil være: 

• Felles innkreving av løypeavgift 

• Skaffe sponsormidler 

• Sørge for at nye hytter får løypeavgift inn i kontrakt 

• Få nye hytter registrert 

• Rydding av løypetraseer 

• Lage kjøreplan for løyper 

• Videreutvikle løypenett, bl.a. tidligløype 
 

 
Det er opprettet et interim styre for å etablere nytt løypelag som har følgende 

mandat: 

• Lage vedtekter og formålsparagraf. 

• Utvikling av løypenettet (f.eks. tidligløype) 

• Organisasjonsform 

• Styreform, SHF SHL, SDU, og SG. 

• Hvordan kreve inn pengene? 

• Avsette grunn til løypekjøring 

• Sponsoransvarlig 
 

Styret ber om mandat fra årsmøtet for å gå videre med etablering av nytt løypelag. 

Når arbeidet er sluttført, vil det kalles inn til ekstraordinært årsmøte før 

hytteeierforeningen går inn i nytt løypelag. 

 

Forslag til vedtak: 

1. Styret gis mandat til å jobbe videre med å etablere nytt løypelag.  

 

 


